

Peranan pelajar-pelajar Islam...

muslimin oleh semua pelajar-pelajar Islam di seluruh tanah air.

Seelok-eloknya pemerintah kita menyediakan peruntukan

lebih banyak bagi memberikan biasiswa-biasiswa kepada pelajar-pelajar

Islam di seluruh tanah air dan juga di luar negeri.

Dengan langkah ini kita mengharapkan para kaum intelek

kita yang benar-benar berjiwa keislaman kian hari kian

bertambah banyak bilangannya. Tenaga dan fikiran-fikiran mereka

sangat-sangat diperlukan oleh negara kita yang agama rasminya

ialah Islam.

Sifat membenci Islam di kalangan intelek Melayu

yang berpendidikan barat harus dikikis habis-habisan

dari jiwa mereka. Sifat membelakangkan ajaran-ajaran al-Qur'ān

janganlah hendaknya timbul di dalam masyarakat Islam

di Malaysia ini.

Dengan mengeneipkan ajaran-ajaran Islamlah kebanyakan

dari negara-negara di dunia ini jatuh ke dalam kancah peperangan

tanpa berkesudahan. Undang-undang yang dicipta oleh manusia

sering menjahanamkan manusia pula, sedangkan undang-undang

Tuhan ialah untuk menyelamatkan manusia di alam sejagat

ini dari kebinasaan. Kita harus ingat pelajar-pelajar

Islam akan memimpin ke arah pelaksanaannya”.

Penderitaan-penderitaan yang dialami oleh Rakyat Palestin



Dari hidup bernaung di bawah pohon buah-buahan yang rendang subur menghijau dari menghuni rumah-rumah gedung yang indah tersergam, mereka diusir keluar dari kampung halaman bumi tumpah darah yang mereka cintai, menjadi penghuni padang pasir yang kering tandus, tinggal berteduh di dalam khemah-khemah kain tarpal yang kecil sempit. Begitulah nasib malang yang menimpa saudara kita orang-orang muslimin di Palestin akibat dari angkara penindasan yang dilakukan oleh bangsa Yahudi Zionis yang telah menguasai seluruh dataran tanah air mereka yang kaya dan makmur itu.

Di mana tempat perlindungan..

di taman-taman asuhan tempat ia belajar itu. Maka jawapan-jawapan yang akan diberikan oleh para pendidik yang terdiri dari pengembang-pengembang agama Kristian itu, sedikit sebanyak sudah tentu akan menyeleweng dari “akidah Islamiyyah” yang sebenarnya”.

Katakanlah umpamanya pertanyaan-pertanyaan yang dikemukakannyatadi
begini:

1. Siapa yang menjadikan saya?
2. Siapa yang melindungi saya?
3. Siapa yang mengurniakan saya pendengaran dan penglihatan?
4. Siapa menghidupkan burung-burung, tumbuh-tumbuhan dan mengeluarkan buah-buahan untuk rezeki kita?
5. Siapa yang menjaga keselamatan hidup saya dari sejak kecil hingga besar?
6. Apa yang wajib saya buat untuk mengucapkan kesyukuran kepada Tuhan yang menjadikan saya?
7. Bagaimana cara Tuhan itu dilahirkan?
8. Mengapa kita mati?
9. Dari mana kita datang?
10. Ke mana kita akan kembali?

Jawapan-jawapan yang menyeleweng:

Sebagai jawapan permulaan dalam tingkatan yang pertama, sudah tentu ke semua jawapan-jawapan yang diberikan atas pertanyaan-pertanyaan tersebut, dasar utamanya bersandar kepada ketuhanan (lantaran pokok kepercayaan agama Kristian dengan pokok kepercayaan agama Islam ialah ketuhanan – P.) tetapi manakala jawapan-jawapan yang diberikan itu sudah masuk ke peringkat yang kedua – dalam

soal memperkatakan “ketuhanan Yang Maha Esa” – maka penyelewengan-penyelewengan yang bertentangan dengan “akidah Islamiyyah” yang mengaku bahawa Allah itu Esa, ia tidak beranak dan tidak pula diperanakkan akan mereka nafikan sama sekali, dengan tegas mereka menyatakan bahawa Isa al-Masīh itu anak Tuhan dan Siti Maryam itu (ibu Nabi Isa) itu adalah isterinya.

Begitulah akidah ketuhanan dalam kepercayaan agama Kristian itu diperkatakan dengan Isa al-Masīh di dalam segala lapangan hidup dan budi pekerti seorang manusia. Maka hiduplah kanak-kanak muslim itu di bawah atap gedung pendidikan yang situasinya berlainan sama sekali dengan pendidikan yang diberikan oleh kedua ibu bapanya di rumah. Dengan fahaman-fahaman akidah ala Kristian yang salah inilah setiap hari dipantakan ke dalam fikiran mereka, sehingga kepercayaan yang salah ini menjadi sebatian dengan jiwa mereka; tidak ada jalan bagi membentuk kembali jiwa seorang kanak-kanak yang telah disesatkan itu ke jalan benar melainkan dengan beberapa cara yang sangat sulit dan mencemaskan, itu pun sekiranya kanak-kanak yang telah rosak akidahnya itu segera diserahkan di bawah pendidikan seorang guru agama yang benar-benar berpengalaman dan pakar di lapangan memperbaiki jiwa seorang Islam yang telah rosak jiwanya dari segi iktikad dan kepercayaan terhadap Tuhan yang Maha Esa; kalau tidak, dengan begitu mudah dan secara langsung kanak-kanak itu – manakala umurnya telah meningkat dewasa kelak – ia akan melakukan sesuatu perbuatan maksiat dan mungkar yang dilarang oleh Islam dengan menganggap bahawa perbuatan-perbuatan yang demikian itu adalah merupakan suatu kemajuan dan kemegahan dalam pergaulan suatu masyarakat di zaman moden ini.

Di mana tempat perlindungan..

Perbuatan-Perbuatan Mungkar Dianggap Baik:

- * Perbuatan-perbuatan mungkar seperti minum arak, sudah menjadi suatu perkara biasa oleh golongan orang-orang yang mengaku menjadi penganut-penganut agama Islam, sekalipun mereka masih merasa bangga memakai nama-nama Islam yang mengandungi kalimah-kalimah Allah dan sifat-sifatnya. Di samping itu mereka mendakwa pula bahawa perbuatan-perbuatan keji yang mereka lakukan itu tidak menyinggung kehormatan Islam dengan alasan bahawa Islam adalah suatu agama yang mewajibkan setiap pemeluknya bergaul dengan seluruh manusia di dalam suatu masyarakat hidup antarabangsa.
- * Menghadiri kelab-kelab malam dengan menonton tarian-tarian bogel, adalah merupakan suatu seni yang sangat sesuai dengan situasi hidup manusia di zaman kemajuan ini, kata mereka.
- * Bercampur gaul antara lelaki dengan perempuan yang bukan mahram dengan membuka dan mendedahkan aurat yang menggiurkan nafsu, adalah suatu cara moden untuk membiasakan diri melawan pengaruh keganasan syahwat yang memuncak liar. Pergaulan-pergaulan secara ini – kononnya menurut anggapan mereka – tidaklah menjadi suatu kesalahan yang sampai melanggar batasan pergaulan dalam Islam, selagi seseorang itu sanggup mengawal hawa nafsu, bersopan santun, dan pandai menjaga tata tertib pergaulan itu sehingga ia tidak melakukan sebarang perbuatan sumbang yang boleh menyentuh maruah dan kehormatan peribadi seorang wanita di sepanjang hidupnya.

Walaupun 1001 macam mereka menggunakan nama-nama Ahmad, Muhammad, Abdullah, Abdul Rahman dan sebagainya dari nama-nama mulia yang dipetik daripada nama-nama para Anbiya' dan sifat-sifat Allah yang Maha Tinggi, namun begitu selagi jiwanya kotor, selagi ia melakukan perbuatan-perbuatan keji dan mungkar yang dilarang oleh Allah dan Rasul-Nya, maka selama itulah Islam menganggapnya seorang fasik dan derhaka, lantaran Tuhan tidak memandang kepada nama dan bentuk rupa seseorang, tidak memandang kepada asal keturunan dan pangkat kebesarannya dari segi pandangan yang lahir, tetapi Allah melihat kepada hati, kepada amalan-amalan yang baik dan kepada sifat-sifat taqwanya, sebagaimana firman Allah di dalam Sūrah al-Hujurāt ayat (13):

“Inna akramakum ‘inda Allāhi atqākum”.

“Ertinya: “Sesungguhnya semulia-mulia kamu di sisi Allah ialah orang yang paling taqwa di antara kamu”.

Dalam soal ini Rasulullah (S.A.W) juga pernah bersabda di dalam sepotong hadithnya yang bermaksud:

“Sesungguhnya Allah tidak memandang kepada bentuk dan rupa-rupa kamu, tetapi ia memandang kepada hati-hati kamu”.

Cara-Cara Baru Yang Licin:

Dengan terus terang dan tegas saya mengaku, bahawa saya sekali-kali tidak akan percaya kepada orang-orang yang mengatakan, bahawa pengembang-pengembang agama Kristian itu tidak ada bercita-cita untuk mengkristiankan orang-orang Islam, untuk mengubah kitab suci al-Qur’ān itu menjadi Injil dan untuk menukar masjid itu menjadi gereja. Sekali lagi saya tegaskan, saya sekali-kali tidak mempercayai akan kebenaran kata-kata ini, tetapi saya tetap berpendapat, bahawa para pengembang agama Kristian itu sentiasa menjalankan daya usahanya

Di mana tempat perlindungan..

untuk menjadikan pemuda-pemuda Islam angkatan baru sebagai boneka-boneka yang boleh mereka jadikan permainan, yang boleh diperkotak-katikkan ke sana ke mari, untuk menyampaikan maksud dan cita-cita jahat mereka yang mereka perjuangkan di dalam negara-negara Islam dengan berlindung di sebalik nama “badan-badan kebajikan” dan “taman-taman asuhan” yang mereka asaskan.

Di antara cara-cara baru yang paling licin dipraktikkan oleh mereka untuk mendudukkan seseorang muslim supaya meninggalkan agama asalnya berhijrah kepada suatu agama yang lain – yang saya maksudkan agama Kristian – mereka telah menyusun tenaga kerjasama yang rapat dengan kaum empirialis yang dengan terang-terangan berusaha untuk menghancurkan Islam dari muka bumi ini terutama di dalam negara-negara yang mereka jajahi. Usaha-usaha yang sebesar ini mustahil akan dapat mereka laksanakan tanpa mempengaruhi lebih dahulu jiwa orang-orang Islam sendiri yang mudah mereka pengaruhi, sehingga mereka dijadikan boneka sanggup menjual kesucian agama asal mereka dan turut sama mengorbankan tenaga dan jiwa mereka untuk menentang Islam.

Cara yang mereka pandang mudah sekali untuk mempengaruhi jiwa golongan orang-orang Islam yang lemah imannya ialah dengan mengumpan mereka dengan kemewahan material. Supaya jangan begitu ketara kepada umum orang-orang Islam, maka mereka yang telah dapat dimasukkan ke dalam perangkap Kristian itu diberi beberapa pekerjaan yang layak dan sesuai dengan kebolehan mereka masing-masing dengan mendapat upah (gaji) yang lumayan yang boleh menjamin kehidupan mereka di beberapa masa

yang akan datang. Mana-mana yang bukan dari golongan intelek, mereka dipelawa menjadi tentera-tentera upahan yang juga diberikan gaji yang agak memuaskan. Kemewahan-kemewahan ini - menurut anggapan mereka – sudah tentu sekali tak akan dapat mereka capai selama mana mereka masih menjadi penganut-penganut Islam. Setelah hati dan segenap jiwa raga mereka itu dipengaruhi oleh dakyah-dakyah palsu yang memesongkan mereka daripada akidah dan ajaran-ajaran Islam yang hakiki, maka mereka pun dengan senang dijadikan alat propagandis sebagai tali barut, untuk memikat umat Islam yang sebangsa dan setanah air dengan mereka untuk dijadikan penganut agama Kristian.

Tiga golongan kaum muslimin yang mudah dipengaruhi:

Walau bagaimana pesat dan cergasnya *missionary-missionary* Kristian itu menjalankan tugasnya yang begitu licin dan teratur, kita orang-orang Islam yang telah mendapat hidayah dan pertunjuk dari Allah yang menurunkan agama suci ini, tidaklah harus merasa sangat bimbang dengan langkah-langkah mereka mengkristiankan segelintir dari umat Islam yang berjiwa lemah dan beriman tipis itu, kerana setelah kita siasat dengan teliti, maka kita dapati orang-orang muslimin yang telah masuk ke dalam perangkap propagandis-propagandis Kristian itu hanya terdiri dari tiga golongan manusia sahaja:

1. Golongan orang-orang Islam yang seratus peratus atau 80 peratus terdiri dari mereka yang mendapat pendidikan Barat dari sejak kecil dan sama sekali tidak mendapat pendidikan agama, yang menyebabkan iman mereka sangat tipis, mudah ditembusi oleh pengaruh-pengaruh dakyah-dakyah palsu Kristian yang terang-terangan sesat dan menyesatkan.

Di mana tempat perlindungan..

2. Golongan orang-orang Islam yang mempunyai pandangan-pandangan sempit dan bersifat mementingkan diri sendiri serta mata duitan kerana hendak mengejar kesenangan dan kemewahan hidup di dunia tetapi mengenyepikan kebahagiaan hidup yang kekal abadi di alam akhirat.
3. Golongan orang-orang Islam yang bersifat *mudhabdhib* (Tidak mempunyai pendirian hidup atau boleh juga dikatakan manusia yang tidak mempunyai peribadi), mereka gentar menghadapi cabaran-cabaran hidup yang merupakan satu ujian Tuhan, untuk mengukur setakat mana tingginya darjat kesabaran dan ketabahan jiwa yang tertanam di sanubarinya?

Hanya dari tiga golongan manusia ini sahajalah iman mereka mudah diruntuhkan, hati mereka senang dipesongkan dan mata mereka lekas dikabui dengan sinaran wang mas¹ dan perak, sehingga mereka sanggup menjual agamanya dan membeli kesesatan yang bakal menjerumuskan mereka ke jurang kebinasaan yang kekal abadi di alam akhirat kelak.

Inilah usaha kedua yang mereka laksanakan setelah gagalnya mereka menjalankan usaha-usaha yang pertama untuk mengkristiankan orang-orang Islam dan menjauhkan mereka dari agama asal mereka dengan secara terang-terangan. Usaha kedua ini nampaknya lebih berkesan dan lebih berjaya dari usaha pertama. Tetapi walau bagaimanapun kejayaan-kejayaan yang mereka dapati itu tidaklah sepesat yang mereka harap-harapkan. Orang-orang Islam yang dapat mereka pengaruhi jiwa dan peribadinya adalah terdiri dari golongan orang-orang yang emosi dan jiwanya

memang sudah agak jauh dari Islam, atau boleh juga dinamakan hanya “Islam baka” sahaja.

Tiga golongan orang-orang Islam yang hati dan segenap jiwa raganya dengan mudah dipengaruhi oleh propagandis-propagandis palsu Kristian itu – sebagaimana yang telah kita terangkan di atas tadi – boleh dianggap tidak ada gunanya lagi kepada Islam, mereka sudah menjadi kufur, sekalipun kekufuran itu tidak mereka sedari, dalam hidup mereka lebih mementingkan perut, lebih mementingkan diri sendiri dengan mengikuti kemahuan-kemahuan hawa nafsu, mereka berjiwa pengecut tak sanggup melawan tekanan-tekanan dari suatu kuasa asing yang mereka anggap hebat dan gagah tetapi palsu dan lencongan dengan lebih dahulu tidak mahu menyelidiki sesuatu niat jahat yang tersembunyi di belakangnya untuk menyingkap tabir kepalsuan yang memperlindungan cita-cita buruk yang bakal menyeret mereka ke jurang neraka jahanam yang menunggu-nunggu kedatangan mereka ke alam akhirat nanti.

Dua kemajuan yang mesti

dikejar oleh orang-orang Islam:

Tiga golongan orang-orang Islam yang tersebut di atas, kalau mereka masih kekal dalam Islam, hanya merupakan orang-orang *munāfiqīn* yang akan bekerja dengan diam-diam menaburkan dakyah-dakyah agama Kristian yang mengandungi racun dan kuman-kuman paling merbahaya, bakal merosakkan jiwa generasi-generasi angkatan baru yang lebih mementingkan ilmu pengetahuan untuk bekal hidup dari ilmu-ilmu pengetahuan untuk bekal mati. Sedang Islam mewajibkan kepada setiap pemeluknya mesti memperseimbangkan antara ilmu keduniaan dengan ilmu keakhiratan demi untuk mengajar dua kemajuan yang pasti dicapai oleh orang-orang Islam bagi menghadapi dua kebahagiaan hidup yang

¹ ejaan sebetulnya emas

Di mana tempat perlindungan..

tak dapat tidak mesti ditempuhi oleh setiap makhluk yang berjenis “manusia”.

Jadi tiga golongan manusia muslim yang tersebut di atas, terang-terangan akan membahayakan masa depan generasi-generasi Islam yang sezaman dengannya, malahan mungkin pula pengaruh-pengaruh Kristian yang mereka siarkan ke dalam suatu masyarakat Islam itu pada zaman hidupnya akan menjangkit dan menular ke dalam jiwa generasi-generasi Islam angkatan baru yang bakal muncul sesudah ia berada di liang lahad. Tegasnya langkah yang mereka ambil sekarang menyingkirkan diri dari Islam dengan secara terang-terangan adalah lebih baik daripada mereka masih mahu tetap tinggal di dalam masyarakat Islam sebagai orang-orang

munafik, meracuni jiwa umat Islam dari dalam selimut. Kita lebih enteng menghadapi seekor harimau yang berkulit singa daripada menghadapi seekor musang yang berbulu ayam yang masuk menyeludup ke dalam masyarakat kita dengan membawa niat yang jahat untuk melakukan suatu yang tidak kita ingini.

Untuk meneruskan kajian yang bernilai ini, *in shā-Allāh* dalam majalah Qalam bilangan (227) di ruangan yang sama, penulis makalah ini akan membawa beberapa contoh erti kata “musang berbulu ayam” di mana pengembang-pengembang agama Kristian di benua Afrika telah memperalatkan orang-orang Islam yang terdiri dari golongan “*munāfiqīn*” untuk menarik kaum muslimin yang buta huruf dan buta agama di sekitar benua hitam itu menjadi penganut agama Kristian. – Pengarang.

Cetakan Baru!

Sudah terbit!

**Sembahyang Rasulullah
(Oleh Al-Ustadh Abu Bakar Al-Ash‘ari)**

Sebuah buku pedoman mengerjakan ibadah sembahyang mengikut cara-cara sembahyang yang telah dilakukan oleh Rasulullah *ṣallā Allāhu ‘alayhi wa sallam* bersabda kepada hadith baginda yang berbunyi:

Sallū kamā raaytumūnī usallī. Ertinya “Sembahyanglah kamu sebagaimana kamu lihat aku sembahyang”.

Sebuah \$ 3.00

Belanja pos 20 sen.

Pesanlah kepada:

Qalam

225 Jalan 8247

Petaling Jaya Selangor.